
 

Z á p i s 

 

ze 2. schůze výboru Poslanecké sněmovny pro životní prostředí, 

která se konala dne 11. srpna 2010   

 

 

 

Přítomni: posl. Robin BÖHNISCH, Radim FIALA, Luděk JENIŠTA, Radim JIROUT, 

Kateřina KONEČNÁ, Jiří KRÁTKÝ, Jan LÁTKA, Václav MENCL, Josef NEKL,  

Jiří OLIVA, Jan SMUTNÝ, Bořivoj ŠARAPATKA, Ladislav ŠINCL, Milan 

ŠŤOVÍČEK,  Václav ZEMEK 

 

 

 

Nepřítomni: František  DĚDIČ,  Josef  NOVOTNÝ , Tomáš  ÚLEHLA 

 

 

 

Schůze zahájena v 8,00 hodin. 

Schůzi řídil místopředseda výboru Mgr. Milan Šťovíček. 

 

 

Program: 
 

1. Nominace poslanců do Rady Státního fondu životního prostředí České republiky 

2.   Různé  

 
Schůzi řídil předseda výboru Mgr. Milan Šťovíček. 

 

Z přítomných 16 poslanců se pro návrh programu hlasovalo všech přítomných 16 poslanců.  

 

 

 

1. Nominace poslanců do Rady Státního fondu životního prostředí České republiky 

 

Předseda výboru po úvodním slově vyzval k nominaci do Rady Státního fondu životního 

prostředí v celkovém počtu  8 poslanců:  za ČSSD 2, ODS 2, TOP 09  2, KSČM 1 a VV 1.  

Po krátké přestávce byli za ČSSD navrženi a poté schváleni poslanci Ladislav Šincl a Jiří 

Krátký, za ODS Václav Mencl a Radim Fiala, za TOP 09 Bořivoj Šarapatka a Jiří Oliva, za 

KSČM Kateřina Konečná a za VV Milan Šťovíček.  

 

 

 

 

 



2. Různé 

 

Předseda Šťovíček podal návrh na konání příští výborové schůze na čtvrtek 9. září 2010.  

Výbor bude projednávat závěrečné účty Ministerstva životního prostředí, Českého báňského 

úřadu a Státního fondu ŽP za rok 2009 a bude zřizovat  podvýbory. Na jednání bude pozván nový 

ministr životního prostředí, aby výbor seznámil s novým vedením a činností ministerstva. 

 

Dále se vedla diskuse na téma odpady, ve které vystoupil poslanec Krátký, Látka, 

Smutný, Konečná, Mencl, Jeništa.  Předseda Šťovíček ji uzavřel tím, že na toto téma můžeme 

pokračovat již na příští výborové schůzi, které bude přítomen i ministr životního prostředí. 

 

Výbor  dále  doporučil  Ing. Kateřinu Konečnou a prof. Ing. Dr. Bořivoje Šarapatku, CSc., 

aby ve dnech 3. a 4. října se v Bruselu zúčastnili schůzky předsedů výborů pro životní prostředí 

parlamentů EU. 

 

 Petici „Za zastavení narůstající ekologické katastrofy v Národním parku Šumava 

v důsledku rozsáhlé kůrovcové kalamity a za přijetí opatření, která by odstranila stávající 

nečinnosti orgánů státní správy v ochraně lesa“ přijala k vyřízení poslankyně Kateřina Konečná. 

 

 Předseda Šťovíček navrhl  konání příští výborové schůze na  9. září 2010 a říjnové 

výjezdní zasedání výboru na Šumavu.  

 

/Schůze ukončena v 8.45 hodin./   

 

 

  

 

Jan  L Á T K A v.r.     Mgr. Milan  Š Ť O V Í Č E K v.r. 

 ověřovatel                  předseda výboru 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


